
 Číslo materiálu:  6/56 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   14.10.2015  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Sedláček, Fedorovič, Bartl, Klečák, Tvrdík, Malík, Mottl, Kubát, Beránek, 

Morávek, Papaj,  

Kraus, Procházka, Louda, Kubový, 

Šibrava 

Hosté: Miroslav Beneš z S-Firmy s.r.o. 

Příští jednání: 11.11.2015 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 7. zasedání komise dopravní ze dne 14.10.2015 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvodní slovo předsedy komise Ing. Zdeňka Sedláčka 

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor investic, technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná (11 přítomných z 16 členů)  

c) projednání předložených žádostí 

 žádost p.Gygala na zřízení parkovací plochy v Malešovské ulici: p.Gygal svoji žádost 

konzultoval s p.Vepřkem a především z důvodu vysokých nákladů na zřízení parkovacích 

míst svoji žádost prozatím bere zpět (STORNO žádosti), nevylučuje však, že se k této otázce 

(potřebnosti parkovacích míst v lokalitě Žižkova) v budoucnu vrátí  

 podnět K.Koubského ml.  k poškozování komunikací při opravách mostu na silnici I/38  

a k zahušťování komunikací města kamiony: dopravní komise se jednomyslně shodla na 

tom, že bude vhodnější vyčkat až na provedení všech plánovaných oprav komunikací aj., 

které ŘSD i KSÚS provedou po skončení oprav uvedeného mostu na všech objízdných 

trasách, teprve poté případně zaujmout stanovisko    

 žádost S-Firmy s.r.o. k úpravě dopravního značení v ulici Váňova v Sedlci: zástupce 

uvedené společnosti p.Miroslav Beneš osobně komisi vysvětlil záměr na zjednosměrnění 

části Váňovy ulice z důvodu snížení hlukové zátěže, zřízení dalšího vjezdu do areálu firmy 

atd., komise se po vyslechnutí všech argumentů přesto jednomyslně vyslovila k ponechání 

stávajícího stavu, důvodem je především případné zahuštění dopravy v dosud klidné lokalitě 

Sedlce v ulicích Sadová, Lidická apod. (p.Beneš i radním nabízí schůzku na místě – po 

předchozí domluvě, tel.:739 385 043) 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise 

 Fedorovič - komisi dopravní informoval o plánované realizaci výstavby plnící stanice na CNG 

(stlačený plyn) v okolí ČOV v Hrnčířské ulici, akce souvisí s Městem plánovanou úpravou 

MHD (nové linky MHD, zajíždění do centra města pomoci menších autobusů na CNG aj.) 

 Tvrdík – představil komisi své náměty na úpravu činností souvisejících se zónovým čištěním 

na obou městských sídlištích, např. snížit počet těchto čištění, během zimní pauzy 

doporučuje vyřídit nové DZ tak, aby na zónových značkách byly uváděny konkrétní data dní 

úklidu, námět připojil i p.Morávek, který není spokojen se vzdáleností záchytného 

(odstavného) parkoviště odtahové služby v Chotouchově;  

reakce OI-TO k připomínkám zónového čištění je následující: 

- každoroční nové stanovení dopravního značení odborem dopravy během zimní přestávky je 

sice možné ale s rizikem, že nemusí být DZ schváleno, po 5 letech provádění zónového 

čištění, se kterým jsou obecně obyvatelé sídliště i komise pro městská sídliště spokojeni, by 

zcela reálně mohlo dojít k jeho odložení nebo ukončení, to je věc nežádoucí 

- náklady na každoroční úpravu více jak 50 ti ks velkých zónových dopravních značek také 

nejsou zanedbatelné (několik desítek tisíc korun) 

- snížení frekvence zónového čištění, tj. vynechání některých zón je i ve stávajícím 

zavedeném systému možné a také se tak běžně každý rok děje, např. při zhoršených 

klimatických podmínkách nebo během státního svátku atd. 

- vzdálenost záchytného parkoviště odtahové služby v Chotouchově je skutečnost pro Město 

poměrně nepříjemná ale v Kutné Hoře není dosud jiný dodavatel služby, např. po přemístění 

Technických služeb do Cihlářské ulice v příštím roce, bude možné o tomto jednat 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: Usnesení č. 989/15 k zápisu dopravní komise Rada města  

b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 7. zasedání komise dopravní ze dne 14.10.2015 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav  

Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 

 


